

Date: 5/10/2020

الموضوع: تخارج بنك أبوظبي التجاري من الأعمال المصرفية في جيرسي
Subject: Abu Dhabi Commercial Bank exits operations in Jersey

<p>Abu Dhabi Commercial Bank (ADCB) closed its operations in Jersey on 30 September 2020. The decision, which had been announced through the Abu Dhabi Securities Exchange in February 2020, was driven by the Bank's strategy to focus on its home market, the United Arab Emirates. Exiting Jersey operations will have negligible impact on the Bank's profitability.</p> <p>ADCB has been communicating regularly to customers and other stakeholders about the closure of its operations in Jersey. The active banking relationships of ADCB's Jersey customers were seamlessly transferred to the Bank's UAE platform on 1 October 2020.</p> <p>The discontinuation of ADCB's operations in Jersey was conducted in accordance with guidelines established by the Jersey Financial Services Commission (JFSC). The Bank is in the process of seeking a voluntary cancellation of its license from the JFSC.</p>	<p>أنهى بنك أبوظبي التجاري كافة عملياته المصرفية في جيرسي بتاريخ 30 سبتمبر 2020، تماشياً مع استراتيجيته الرامية إلى التركيز بشكل رئيس على السوق المحلي في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهو ما تم الإعلان عنه سابقاً في شهر فبراير من العام الجاري من خلال الموقع الرسمي لسوق أبوظبي للأوراق المالية. ولن يكون لهذه الخطوة أي تأثير جوهري على ربحية البنك.</p> <p>وقد حرص بنك أبوظبي التجاري على التواصل بشكل دوري مع العملاء والأطراف ذات الصلة بخصوص التخارج من أعماله في جيرسي. كما تم بالفعل نقل كافة الحسابات المصرفية النشطة لعملاء البنك في جيرسي إلى بنك أبوظبي التجاري في دولة الإمارات العربية المتحدة بتاريخ 1 أكتوبر 2020.</p> <p>كما تمت عملية تخارج بنك أبوظبي التجاري من أعماله المصرفية في جيرسي بالتوافق مع الإجراءات المتبعة من قبل لجنة جيرسي للخدمات المالية (JFSC)، وحالياً، يعمل البنك طوعاً على إلغاء رخصته لدى لجنة جيرسي للخدمات المالية.</p>
---	---